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مشعل المپیک وارد فرانسه شد
مشـــعل سی وســـومین دوره بازی هـــای المپیک وارد 

بندر مارســـی فرانســـه شد.
مشـــعل بازی هـــای المپیـــک ۲۰۲۴ پاریس کـــه ۱۱ روز 
پیش ســـفر دریایـــی خـــود را از یونان به فرانســـه آغاز 

کرده بود وارد بندر مارســـی شـــد.
مشـــعل المپیـــک ۲۸ فروردیـــن در یونان خاســـتگاه 
بازی های المپیک روشـــن شـــد و ۱۱ روز در این کشـــور 
حمل شـــد و در نهایت ۸ اردیبهشت ســـوار بر کشتی 

قدیمـــی یونان را به مقصد فرانســـه تـــرک کرد.
ایـــن کشـــتی پـــس از ۱۱ روز در حالـــی کـــه ۱5۰۰ نفر در 

اســـکله حاضـــر بودند، وارد بندر مارســـی شـــد.
حمـــل مشـــعل المپیـــک در فرانســـه امـــروز آغـــاز 
می شـــود و زیـــدان ســـتاره مشـــهور فوتبال نیـــز جزو 
بـــود. مشـــعل  حمل کننده هـــای مشـــعل خواهـــد 
المپیک پنجم مرداد وارد مراســـم افتتاحیه بازی های 

المپیـــک ۲۰۲۴ خواهد شـــد.
 

بازدید مدیرکل ورزش و جوانان 
تهران از اردوی ژیمناستیک

مدیرکل ورزش و جوانان اســـتان تهران از تمرین تیم 
ملی ژیمناستیک بازدید کرد.

علـــی جـــوادی بـــا حضـــور در مجموعـــه انقـــاب و 
بازدیـــد از تمریـــن ملی پوشـــان ژیمناســـتیک، با زهرا 
اینچه درگاهی رئیس فدراســـیون ژیمناســـتیک دیدار 
و گفت وگـــو کـــرد. مدیـــر کل ورزش و جوانان اســـتان 
تهران با تقدیـــر از تاش های ژیمناســـت های تهرانی 
از محســـن خوش طینت، رئیس هیأت ژیمناســـتیک 
اســـتان بـــه خاطـــر حمایت هـــای همه جانبـــه از این 
قهرمانـــان تقدیـــر و تشـــکر کـــرد. جـــوادی گفـــت: 
»ژیمناســـتیک یکی از رشـــته های بســـیار مهـــم برای 
مـــا از بعُد همگانی و قهرمانی در تهران اســـت. تاش 
داریـــم بـــرای ایـــن رشـــته بـــه عنـــوان یک پشـــتیبان 
باشـــیم.« جـــوادی همچنین از اختصاص یک ســـالن 
ویژه خانه ژیمناســـتیک به هیأت ژیمناستیک استان 
تهـــران در شهرســـتان شـــهریار خبـــر داد.«  محســـن 
خوش طینـــت نیـــز از حمایت های مدیرکل نســـبت 
بـــه اعتبارات و پشـــتیبانی های این رشـــته در پایتخت 
تقدیـــر و ابراز امیـــدواری کرد بـــا برگـــزاری انتخابات، 
ایـــن رشـــته بـــه ســـاحل آرامش و پیشـــرفت برســـد. 
سیدمحمد شـــفیعی، محمدرضا خســـرونژاد، هومن 
جعفری، علی اسدی از ژیمناســـت های تهرانی حاضر 

در این اردو هســـتند.
 

خاتون و 21 رقیب در لیگ قهرمانان
نخســـتین دوره لیگ قهرمانـــان فوتبال زنان آســـیا با 
حضـــور ۲۲ تیـــم برگزار خواهد شـــد. نخســـتین دوره 
لیـــگ قهرمانان فوتبـــال زنان آســـیا در حالـــی برگزار 
خواهد شـــد که ۲۲ کشـــور آســـیایی قهرمانـــان خود 
را بـــرای حضـــور در ایـــن رقابت هـــا معرفـــی کرده اند. 
خاتون بـــم، قهرمان لیـــگ برتر زنان ایـــران، نماینده 
فوتبال زنان کشـــورمان در این مســـابقات خواهد بود 
و بـــا تیم هایی از کشـــورهای اســـترالیا، بوتان، چین، 
کره شـــمالی، تایوان، کره جنوبـــی، هنک کنگ، هند، 
ژاپـــن، اردن، لائـــوس، مالـــزی، میانمـــار، ســـنگاپور، 
عربســـتان ســـعودی، تایلند، امارات متحـــده عربی، 
ازبکســـتان و ویتنـــام رقابـــت خواهـــد کـــرد. خاتون 
بـــم ســـال گذشـــته در رقابت هـــای آزمایشـــی جـــام 
باشگاه های آســـیا با قهرمانان کشورهای کره جنوبی، 
اســـترالیا و ازبکســـتان رقابـــت کرد که ســـهم بمی ها 
از این ســـه مســـابقه فقط یک تســـاوی برابـــر قهرمان 

ازبکســـتان بود.

اسبقیان: کرامت زنان حفظ شود
سیدمحمدشـــروین اســـبقیان معاون توســـعه ورزش 
قهرمانـــی و حرفـــه ای وزارت ورزش و جوانـــان معتقد 
اســـت، کرامـــت زنان در لیـــگ برتر باید حفظ شـــود.
اسبقیان در حاشـــیه اختتامیه مســـابقات فوتبال 
پیشکســـوتان جـــام یونـــس شـــکوری در واکنش 
بـــه حاشـــیه های بـــازی پرســـپولیس و ســـپاهان 
گفـــت: »رأی این دیدار از ســـوی کمیتـــه انضباطی 
فدراســـیون فوتبـــال کـــه نهادی مســـتقل اســـت، 
صادر شـــده اما صحبت این اســـت که باید شـــأن 
و منزلـــت زنان ورزشـــکار حفظ شـــود. بـــه همین 
خاطـــر از باشـــگاه ها می خواهیـــم دقت بیشـــتری 
در این زمینه داشـــته باشـــند.  نباید کرامت بانوان 
خدشـــه  دار شـــود. تاش وزارت ورزش و جوانان و 
مجموعه فدراســـیون فوتبال این است که فضایی 
ایجاد شـــود تـــا هـــواداران در آرامـــش و امنیت به 
ورزشـــگاه آمـــده و رقابت هـــای ورزشـــی را دنبـــال 
کننـــد. تأکید بـــر مســـائل فرهنگی باید ســـرلوحه 
کارهـــا باشـــد و بایـــد براســـاس قوانیـــن و مقررات 
حرکـــت کنیـــم.« معـــاون ورزش قهرمانـــی وزارت 
ورزش همچنیـــن دربـــاره رفتـــار عجیب شـــهربانو 
منصوریـــان و قهر در مراســـم تقدیر از ورزشـــکاران 
گفـــت: »رئیـــس فدراســـیون ووشـــو در ایـــن مورد 

صحبت کـــرده و مشـــکل خاصی نیســـت.«
 

دو رئیس فدراسیون حکم گرفتند
و  ســـه گانه  ترای اتلـــون  فدراســـیون های  رؤســـای 
کونگ فو احکام خـــود را از وزیر ورزش دریافت کردند.
مجمـــع انتخاباتـــی فدراســـیون ســـه گانه ۲9 فروردین 
برگزار شـــد که محمدکاظم حججی با ۲۴ رأی به مدت 
چهار ســـال به عنوان رئیس این فدراســـیون برگزیده 
شد. مراســـم دریافت حکم مســـئولیت حججی دیروز 
بـــا حضور کیومـــرث هاشـــمی وزیـــر ورزش و جوانان، 
محمـــود خســـروی وفا رئیـــس کمیته ملـــی المپیک و 
سیدمحمدشروین اسبقیان معاون قهرمانی در وزارت 
ورزش و جوانـــان برگزار شـــد و او بعـــد از قرائت متن 

ســـوگندنامه، حکم ریاســـت خود را گرفت.

خبر

کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان، 
و  ت  با لتها ا به  نسبت  ز  و یر د عصر 
بی اخاقی های این روزهای فوتبال ایران 

واکنش نشان داد.
او در فینال جام یونس شکوری در جمع 
مت  قد م  جا ین  ا «  : گفت ن  ا ر خبرنگا
چندین ساله دارد و افرادی که در گروه 
سنی پیشکسوتان حضور پیدا می کنند در 
سال های نه چندان دور خدمات بسیاری 
به فوتبال ایران داشته اند و قدردان این 

عزیزان هستیم و حضور بین آنها برای ما 
لذت بخش است و باید این روحیه و انرژی 

را به جامعه تزریق کنیم.«
هاشمی درباره التهابات اخیر فوتبال ایران 
در حوزه فرهنگی و اخاقی، گفت: »این 
موضوع مربوط به فدراسیون فوتبال است 
و سازمان لیگ وجود دارد و بخش های 
ایران متولی دارند و هر  مختلف فوتبال 
خود  قانونی  وظایف  راستای  در  کدام 
باید عمل کنند و در جلسه هیأت رئیسه 
فدراسیون فوتبال به این نکات اشاره کردیم 
و درخواست دقت بیشتر در روزهای پایانی 
لیگ فوتبال ایران را در حوزه فرهنگی و 
دغدغه ای  هواداران  تا  داشتیم  داوری 

آرام سازی  راستای  در  و  باشند   نداشته 
ورزش ایران گام بردارند.«

وزیر ورزش و جوانان درباره اینکه امیدواریم 
برنامه ریزی خوب سازمان لیگ چهار  با 
هفته پایانی را به بهترین شکل مدیریت 
کنند و لیگ را به سرانجام برسانند، گفت: 
»در نامه به رئیس فدراسیون فوتبال تمامی 
ح کردم و بنیان ورزش  دغدغه ها را مطر
ایران و انقاب ایران مسائل فرهنگی است 
و این مسأله به تمامی مدیران ورزش ایران 
تأکید می شود و فوتبال به دلیل همه گیر 
بودنش حساسیت و نقش بیشتری دارد و 
از تمامی فدراسیون ها درخواست کرده ایم 
برای هر اقدامی در هر رشته ورزشی پیوست 

فرهنگی داشته باشند تا نگرانی های موجود 
برطرف شود.«

اقدامات  بابت  فدراسیون ها  از  هاشمی 
ل  سا ر  ا ید د ر  د «  : کرد تشکر  فرهنگی 
گذشته با رهبری تأکیدهای رهبری ناظر 
بر برنامه ها و اقدامات فرهنگی بود که از 
سوی فدراسیون ها و ورزشکاران ما مدنظر 
تشکر  و  تقدیر  جای  و  است  گرفته  قرار 
دارد اما اگر مسأله ای وجود داشته باشد 
که عامل آسیب فرهنگی باشد مجموعه 
این  به  ویژه ای  توجه  باید  کشور  ورزش 

مسأله داشته باشیم.«
او درباره شرایط نامناسب زیرساخت های 
نیم  ا می د «  : گفت نیز  ن  ا یر ا ش  ز ر و

زیرساخت  دارای  کمتر  ما  باشگاه های 
ی  جاره ا ا عموماً  زشگاه ها  ور و  هستند 
که  ورزشگاه هایی  داریم  سعی  و  هستند 
متعلق به ورزش کشور است را به روزرسانی 
ظرفیت  این  از  بخش ها  تمامی  تا  کنیم 
استفاده کنند که به طور مثال در قانون 

بودجه ۱۲۰۰ میلیارد تومان برای ورزشگاه 
این  عموم  که  گرفته ایم  نظر  در  آزادی 
بودجه مربوط به حوزه فوتبال است. باید 
با برنامه ریزی شرایطی داشته باشیم که 
هواداران بدون هیچ گونه دغدغه ای در 

ورزشگاه ها حضور یابند.«

دقت فرهنگی و داوری در هفته های پایانی لیگ افزایش یابد

هاشمی: هواداران نباید دغدغه داشته باشند
    مصاحبه

اهدای انگشتری به وحید شمسایی

روایت متفاوت ملی پوشان فوتسال از ملاقات با  رهبر انقلاب

خلیلوند: رهبر انقلاب از مسائل 
فنی فوتسال آگاهی داشتند

علـــی خلیلوند، یکـــی دیگر از بازیکنـــان تیم ملـــی در خصوص دیـــدار با رهبری 
می گوید: »خدا را شـــکر توانستیم ایشان را از نزدیک ببینیم و این یکی از آرزوهای 
مـــن بـــود که بـــه آن رســـیدم. حقیقتاً بعـــد از قهرمانـــی در جام ملت های آســـیا 
انتظار نداشـــتیم که با ایشـــان دیدار کنیم ولی خوشـــبختانه بـــا هماهنگی هایی 
کـــه اعضـــای تیم ملی و آقایـــان مهدی تاج و اصولی داشـــتند، ایـــن دیدار محقق 
شـــد و امیدوارم که این آخرین دیدار نباشـــد و دوباره به خدمت ایشان برسیم.«

او در ادامـــه بیـــان می کند: »ایشـــان از تمام مســـائل فنی و اخاقـــی آگاه بودند و 
ایـــن برای ما بســـیار جالب بود. ما مســـابقات جـــام جهانی را در پیـــش داریم و 
این دیـــدار برای ما انگیزه ای شـــد تـــا در این مســـابقات برای نخســـتین بار روی 

ویم. بر سکو 
 در این دیدار قرار بر این شـــد تا از تیم ملی در ادامه راه حمایت شـــود و امیدوارم 
که ایـــن اتفاق بیفتد و تیم ملی بتواند دل مردم را شـــاد کنـــد. آرزوی ما بازیکنان 
تیم ملی این اســـت که همیشـــه پرچم ایران را در تمامی میادین برافراشته کنیم 

و برای رســـیدن به این مهم تمام تاش مـــان را می کنیم.«

اصولی: دیدار با رهبری بزرگترین هدیه بود
احســـان اصولی، رئیس کمیته فوتســـال دربـــاره دیدار اعضای تیم ملی فوتســـال با مقـــام معظم رهبری 
می گویـــد: »الحمدللـــه رب العالمین توفیق شـــد که فرزندان مردم ایران پس از کســـب عنـــوان قهرمانی 
در جـــام ملت های فوتســـال آســـیا بـــا حضرت آقا دیداری داشـــته باشـــند. بازیکنـــان تیم ملی بـــه اتفاق 
اعضای کادر فنی، ریاســـت فدراســـیون فوتبال و وزیر ورزش و جوانان به محضر ایشـــان رســـیدیم و مورد 
عنایـــت قرار گرفتیم و ایشـــان اعضای تیم را مورد تشـــویق قرار دادند. از ایشـــان خواســـتیم برای ما دعا 
کنند که در جام جهانی و در مســـیر پیش رو بتوانیم دل آقا و دل مردم را شـــاد کنیم و نتایجی به دســـت 

بیاوریـــم که ماحصل آن اهتزاز پرچم جمهوری اســـامی ایران باشـــد.«
 احســـان اصولـــی در خصوص دریافـــت هدیه از مقام معظـــم رهبری مـــی افزاید: »مهمتریـــن و بزرگترین 
هدیـــه مـــا توفیق دیدار بـــا حضرت آقا و دعای خیر ایشـــان بود و توفیق شـــد نماز ظهر و عصـــر را به امامت 

ایشـــان بخوانیم که هدیه معنوی بســـیار ارزشـــمندی بود.
 ان شـــاءالله دعای خیر ایشـــان و مردم شـــامل حال ما شـــود و بتوانیم در مسیر پیش رو ســـرافراز باشیم و 

چشـــم و دل مردم را روشـــن و دل آقا را شاد کنیم.«
 رئیس کمیته فوتســـال در خصوص قرارداد وحید شمســـایی نیز این توضیح را داد: »در خصوص قراردادها 
روال کار بـــه این صورت اســـت که وقتی ۲9 اســـفند به اتمام می رســـد در یک پروســـه اداری معمولاً یک الی 
۲ ماه طول می کشـــد که قراردادها تمدید شـــود و ســـال گذشـــته هم به همین صورت بود. اما در خصوص 

اینکه وحید شمســـایی ســـرمربی تیم ملی خواهد بود تردیدی نیست.«

اعضای تیم ملی فوتســـال ایران که اخیراً در هفدهمین دوره مسابقات جام ملت های 
فوتســـال آســـیا به مقـــام قهرمانی دســـت یافتند، روز گذشـــته با مقـــام معظم رهبری 

دیدار کردند.
 کیومرث هاشـــمی وزیـــر ورزش و جوانـــان، مهدی تـــاج رئیس فدراســـیون فوتبال و 

احســـان اصولی رئیس کمیته فوتســـال، ملی پوشـــان فوتســـال را در دیدار با حضرت 
آیـــت الله خامنه ای همراهـــی کردند.

در این دیدار مهدی کریمیان )سرپرســـت(، وحید شمســـایی )ســـرمربی(، ســـیامک 
داداشـــی )مربی(، اصغر قهرمانی )مربی(، علی اصغر حســـن زاده، مســـعود یوســـف، 

علـــی خلیلوند، ســـعید مومنی، باقـــر محمدی، مهـــدی کریمی، ســـالار آقاپور، محمد 
حســـین کریمـــی، علی اکبری و بهـــروز عظیمی از جملـــه بازیکنان حاضـــر در دیدار با 
رهبـــری بودند. دراین دیـــدار بازیکنـــان، مربیان و مســـئولان تیم ملی فوتســـال نماز 

ظهـــر و عصر را بـــه امامت مقـــام معظم رهبری اقامـــه کردند.

وحید شمســـایی، ســـرمربی تیـــم ملی فوتســـال در 
خصوص دیدار بـــا رهبری می گویـــد: »قهرمانی تیم 
ملی ایران در جام ملت های آســـیا آنقدر به دل مردم 
نشســـته که تیم ملی به دیدار نفر اول کشـــور می رود 
و ایشـــان از جزئیات این قهرمانی کامل خبر دارند.«
وی ادامـــه داد:  »همـــه مـــا بـــرای ســـربلندی میهن 
تـــاش می کنیم و همه مقامات عالیرتبه کشـــور این 

موضـــوع را می دانند. رهبری محبـــت کردند و تیم ما 
به محضر ایشـــان رفت و آنجا نماز جماعت خواندیم 

و این برای ما بســـیار ارزشـــمند بود.«
شمســـایی در صحبتی جداگانه با ایران ورزشـــی ابراز 
امیـــدواری کرد تیـــم ملی فوتســـال در ایـــران بتواند 
در جام جهانی فوتســـال با کســـب نتایـــج  مطلوب 
موجب شـــادی مردم و مقـــام معظم رهبـــری گردد.

علی اصغر حســـن زاده کاپیتان تیم ملی فوتســـال 
بـــا اشـــاره بـــه اینکه دیـــدار بـــا رهبری نخســـتین 
دیدار من با ایشـــان بود، می گوید: »حس بســـیار 
خوبی داشـــتم و ایـــن دیدار به ما انگیـــزه داد تا در 
ادامه مســـیر به خصوص جـــام جهانی تاش مان 
را بکنیـــم تا بهتریـــن نتایج را بگیریم. به ایشـــان 
قـــول دادیـــم در جـــام جهانـــی تـــاش مضاعفی 

داشته باشـــیم تا دل مردم و ایشان را شاد کنیم.«
او می افزایـــد: »بـــرای مـــا بســـیار جالـــب بـــود که 
رهبـــری بازی های ما را تماشـــا می کردنـــد و عاوه 
بـــر این به بعضـــی از بچه هـــا نکات فنی را گوشـــزد 
می کردند که این نشـــان دهنده پیگیری مسابقات 
فوتســـال توسط ایشـــان اســـت. جا دارد از همین 
جـــا تشـــکر ویـــژه ای از کیومـــرث هاشـــمی وزیـــر 

ورزش داشـــته باشـــم. وزیر ورزش پیگیر وضعیت 
و مشـــکات مـــا هســـتند و ایـــن بـــرای ما بســـیار 
ارزشـــمند اســـت. این در حالی است که بافاصله 
پـــس از بازگشـــت ما به ایران مراســـم اســـتقبال و 
تجلیل از ما صورت گرفـــت و در کنار این اقدامات 
ترتیـــب ماقات ما با رهبـــری را داد که اتفاق خوب 

و مهمـــی برای تیـــم ملی فوتســـال بود.«

محمدی: آقا می دانست 
بهترین دروازه بان آسیا شدم

باقـــر محمـــدی، دروازه بـــان تیم ملی در خصـــوص این دیـــدار می گوید: 
»آرزوی هـــر فردی دیدار با رهبری اســـت و ما در ماه های گذشـــته و پیش 
از برگزاری مســـابقات جـــام ملت ها با حضرت آقا دیـــدار کردیم اما در آن 
دیـــدار فاصله ما با ایشـــان زیاد بود و دیـــروز توانســـتیم از فاصله نزدیک 
ایشـــان را ببینیم. این یکی از بزرگترین آرزوهای من بود که خوشـــبختانه 

برآورده شـــد و اعتقاد دارم که حس بســـیار قشنگی بود.«
او در ادامـــه می افزایـــد: »برای من جالب بود که ایشـــان از تمام مســـائل 
فوتســـال آگاه بودند و حتی می دانســـتند که من بهترین گلر آســـیا شدم 
و در ایـــن خصـــوص با مـــن صحبت کردند. ایشـــان اســـم تک تـــک ما را 
پرســـیدند و شـــرایط تیم را جویا شـــده  و گفتند امیدوارم در ادامه مسیر 
بدرخشـــید و پرچم ایران را بالا ببرید. من یک انگشـــتر نیز از حضرت آقا 
هدیه گرفتـــم و این بزرگترین هدیـــه برای من بود. من عاشـــق انقاب، 
کشـــور و رهبرم هستم و امیدوارم کســـانی که آرزوی دیدن ایشان را دارند 

به آرزویشـــان برسند.«

حسن زاده: برای موفقیت در جام جهانی به حضرت آقا  قول  دادیمشمسایی: رهبری از جزئیات قهرمانی فوتسال خبر داشتند

بـــم در  بعـــد از قهرمانـــی خاتـــون 
شـــانزدهمین دوره لیـــگ برتر زنان، 
بـــه ســـراغ کاپیتـــان این تیـــم یعنی 
عاطفـــه رمضانـــی رفتیـــم. بازیکنی 
که 9 بـــار به همـــراه خاتـــون، فاتح 

جـــام قهرمانی شـــده اســـت.

اول در خصوص دهمین جام خود 
صحبت کنید؟

خدا را شـــاکرم که این فصل سخت 
و تلـــخ بـــا قهرمانی به پایان رســـید. 
تیـــم مـــا امســـال شـــرایط خـــاص و 
ســـختی را پشـــت ســـر گذاشت، سه 

بازیکـــن ترکیـــب اصلی  را از دســـت 
دادیـــم و همین موضوع باعث شـــد 
کـــه بچه هـــا از نظـــر روحی شـــرایط 
خوبـــی نداشـــته باشـــند امـــا تاش 
کادرفنی کمک کـــرد که در ابتدا ما از 
نظر روحی به شـــرایط خوب گذشته 
برگردیم و بـــدون ملیکا و دو بازیکن 
دیگرمـــان به کـــورس قهرمانی ادامه 
دهیـــم. در نهایـــت خوشـــحالم که 
موفق شـــدیم به قولی که بـــه ملیکا 

داده بودیم عمـــل کنیم.
به نظرت فرق لیگ امسال با 

فصل های گذشته چه بود؟
به نســـبت سال های گذشـــته، لیگ 
امســـال شـــرایط حساســـی داشت. 
بیشـــتر تیم ها بـــا جـــذب بازیکنان 
خوب، خـــود را در کـــورس قهرمانی 
قـــرار داده بودنـــد و همچنین اتفاق 
تلخی که بـــرای تیم ما افتـــاد باعث 
شـــد که بقیـــه تیم ها برای رســـیدن 

بـــه قهرمانی انگیـــزه بیشـــتری پیدا 
کنند.

همیشه پشـــت تیم های بزرگ حرف 
زیـــاد اســـت. ما ۱۰ ســـال اســـت که 
قهرمانیـــم و این وصله هـــا به چنین 
تیمی نمی چســـبد. ایشـــان در مورد 
داوری هـــم صحبت کـــرده بودند که 
باید بگویـــم داوری ضعیف اســـت و 
همـــه تیم هـــا از ایـــن بابـــت متضرر 
می شـــوند. تیـــم مـــا اتفاقـــاً جـــزو 
تیم هایـــی بـــود کـــه از داوری ضربه 
خـــورد. در کل فکر می کنم ۱۰ ســـال 
قهرمانـــی گویـــای همـــه چیز اســـت 

و نیـــاز نیســـت پاســـخ بیشـــتری به 
ایشـــان بدهم.

اگر بخواهی اسم یک بازیکن را 
به عنوان بهترین بازیکن فصل 

فوتبال زنان نام ببری، او کیست؟
زهـــرا قنبـــری، خانـــم گل لیـــگ و 

خاتـــون.
 در پست خودت، سبک کدام 

بازیکن لیگ برتر مردان را 
می پسندی؟

به عنوان یک اســـتقالی و در پست 
مدافـــع، ســـبک بـــازی ابوالفضـــل 

جالـــی را دوســـت دارم.

پاسخ مدیر اینتر به هجمه ها بابت جذب رایگان طارمی

باید از این فرصت استفاده می کردیم
مدیر ورزشـــی اینتر به هجمه هایی که به این 
باشگاه بابت خرید بازیکنانی از جمله مهدی 
طارمی و پیوتر زیلینســـکی به عنـــوان بازیکن 

آزاد وارد شـــده، واکنش نشان داد. پی یرو 
آئوســـیلیو در گفت وگوی اینستاگرامی 
خبرنـــگار  بیاســـین  فابریتزیـــو  بـــا 
ایتالیایی، درباره قطعی شـــدن خرید 

طارمـــی از پورتـــو و زیلینســـکی از 
ناپولی بـــه عنوان بازیکـــن آزاد 
در پایـــان فصل جـــاری گفت: 
»مـــا از این فرصت ها اســـتفاده 
کردیـــم. مـــا فصل گذشـــته در 

حالی در فینال لیـــگ قهرمانان 
اروپـــا حضور داشـــتیم کـــه هفت 

بازیکـــن در ترکیـــب  داشـــتیم که 
هزینـــه ای برای جـــذب آنها صرف 

نکـــرده بودیم.«
او دربـــاره اینکـــه برای جـــذب این 
دو بازیکـــن بالاخـــره کمیســـیون 
باید پرداخت شـــود، عنـــوان کرد: 

»خریـــد آنهـــا قطعـــی شـــده، حتـــی اگـــر لازم 
باشـــد هزینه ای بابت شـــان پرداخـــت کنیم. 
در واقـــع بـــرای نقل وانتقـــالات بـــزرگ، حتی 
رقم کمیســـیون بیشـــتری باید پرداخت. من 
هیچ گونه رســـوایی در این مـــورد نمی بینم 
بـــدون صـــرف هزینـــه ،  کـــه باشـــگاهی 
بازیکـــن بگیـــرد.« مدیـــر ورزشـــی 
اینتـــر همچنیـــن دربـــاره بحث 
تمدید قرارداد ســـیمونه اینزاگی 
ســـرمربی ایتالیایـــی ایـــن تیم 
که قرارداد فعلـــی اش در پایان 
فصل آینده منقضی می شـــود 
بـــه  را  تیـــم  ایـــن  اخیـــراً  و 
بیســـتمین قهرمانی اش در 
سری A ایتالیا رساند، توضیح 
داد: »تمدید قـــرارداد اینزاگی را باید 
رســـمی دانســـت. ایـــن در حـــدی 
اســـت که ما دور یک میـــز خواهیم 
نشســـت و ظرف پنج دقیقه قرارداد 

او را تمدیـــد می کنیـــم.«

عاطفه رمضانی: استقلالی ام

سبک جلالی را می پسندم

گپ و گفت

 فاطمه غفاری
خبرنگار


